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Vragen van het lid Moorlag (PvdA) aan de Minister van Economische Zaken 
en Klimaat over een tekort schietende capaciteit van het stroomnetwerk in 
Groningen en Drenthe om de geplande zonneparken te faciliteren (ingezonden 
16 april 2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht dat Tennet en Enexis een ondercapaciteit van 
het Zuid-Gronings en Noord-Drenths stroomnetwerk constateren?1 

Vraag 2
Klopt de constatering van de twee stroomnetbeheerders? Zo ja, wat is uw 
oordeel hierover? Zo nee, constateert u dat er afdoende capaciteit is? 

Vraag 3
Deelt u de stelling van de netbeheerders dat een Rijksstructuurvisie voor 
zonne-energie nuttig is om dergelijke tekorten in netwerken te voorzien en in 
de toekomst te kunnen voorkomen? 

Vraag 4
Is er naar uw oordeel aanleiding om op korte termijn maatregelen te treffen 
in overleg met de netbeheerders om te waarborgen dat de opwekking van 
zonne-energie niet stagneert? Zo ja, welke maatregelen? Zo nee, waarom 
niet?

1 https://energeia.nl/energeia-artikel/40067003/te-weinig-netcapaciteit-in-groningen-en-drenthe-
voor-alle-geplande-zonneparken?utm_source=nieuwsbrief&utm_campaign=energeia-
dagelijks&utm_medium=email&utm_content=20180412
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